
NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS 6
jurídica del TRAM DE CAMÍ EN EL POLÍGON 14, ENTRE LES 
PARCEL·LES  51 I 52, I AMB NUMERACIÓ PARCEL·LÀRIA 
9012, canviant la seua qualificació de bé de domini públic a bé 
de caràcter patrimonial. 

2n/ Anunciar l’acord d’aprovació provisional en el Butlletí Oficial 
de la Província i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament durant 
el termini d’un mes, perquè durant este període es realitzen les 
al·legacions que s’estimen pertinents. 

3r/ Considerar este acord com definitiu, si no es presentaren 
al·legacions en el termini citat.

4t/ Realitzar l’acte de recepció formal del bé immoble que ha 
sigut desafectat, de conformitat amb l’article 8.3 del Reglament 
de Béns de les Entitats Locals. 

5t/ Facultar l’Alcalde perquè subscriga els documents que siguen 
necessaris amb vista a l’execució dels precedents Acords.

5é. INFORMES I DECRETS D’ALCALDIA. S’adona al Ple dels 
decrets següents:  

235 28/11/2008 Llicència d’ocupació d’Antonio Jansa 
Sendrós. Exp.7/2008 CH 2a.

236 28/11/2008 Expmc. 22/2008 subv. Diputació Guia 
de Recursos.

237 01/12/2008 Aprovació Certificacions. 1a i 2a 
Alberg C/ Desemparats, 3a Fase.

238 01/12/2008 Adjudicació obra PPOYS 2008 
Disseminats.

239 03/12/2008 Denegació llicència activitat exp. 
21/2006, FRANCISCA SORLI ISERTE

240 03/12/2008 Alta rebut taxa de fems José Tosca 
Guimerá, Av. Constitució, 22.

241 03/12/2008 Requeriment Francisco José Fibla del 
Valle, presentació sol·licitud llicència 
d’obres.

242 05/12/2008 Arxiu expedient PROMOSIDEX, S.L., 
5/2007, GARATGE PRIVAT.

243 09/12/2008 Llicències obres menors exptes. 
Núms. 126/2007, 113/2008, 
119/2008, 120/2008, 121/2008 i 
123/2008.

244 09/12/2008 Llicències obres menors exptes. 
Núms. 107/2008 i 108/2008 Cª 
d’Educació.

245 09/12/2008 Autorització abocament de purins 
Tomás Orient Mateu.

246 10/12/2008 Baixa rebut taxa de fem Diluvina 
Pastor Llopis, c/Forn Vell, 21.

247 10/12/2008 Devolució ICIO José Miguel Traver 
Dols, exp. 88/2008.

248 11/12/2008 Inici expedient desafectació tram 
camí.

249 12/12/2008 Llicències obres menors exptes. 
Núms. 125/2008, 127/2008, 
128/2008 i 129/2008.

250 12/12/2008 Llicència obra major 19/08 O.M. 
Vicenta Boira Falcó.

251 12/12/2008 Llicència obra major 20/08 O.M. Jose 
Antonio Càmara Cortés.

252 18/12/2008 Aprovació Memòria camins i sol·licitud 
subvenció. Mas de Carruano i Mas de 
l’Hereu.

253 18/12/2008 Llicència d’ocupació de Ferbent, C.B. 
Exp. 15/2008 CH 1a, 16/2008 CH 
1a, 17/2008 CH 1a i 18/2008 CH 1a.

254 30/12/2008 Llicència construccions i obres, exp. 
22/2008, O.M., Vicente Rocher.

255 31/12/2008 Aprovació Relació de Factures 
9/2008.

1 7-1-2009 Llicència activitat expedient 3/2008, 
Mercés Sales Mestre Depòsit GLP.

I S’informe al Ple dels següents assumptes:

1/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la regidora  Sra. Montull 
Rodrigo la qual informe al Ple: 

Davant les notícies publicades en premsa durant els últims dies 
i les mobilitzacions dels pares al voltant del tema de les obres 
de reforma del Col·legi Públic La Moreria, des de la Regidoria 
d’Educació vull donar compte en este Ple de quina ha estat 
l’actuació de l’Ajuntament. 

Des del moment que el grup JNP va entrar en l’Ajuntament, que 
hem estat damunt d’este tema pel motiu que considerem molt 
important el garantir la qualitat de l’ensenyament i que aquest 
s’impartisca en unes condicions adequades per als xiquets i 
xiquetes de les Coves.

Des del mes de juny de 2007 han estat nombroses les reunions 
amb els tres Directors Territorials d’Educació que han estat 
responsables d’este tema, reunions que tingueren lloc tant en 
les dependències de Conselleria com ací en el Centre.

Entre altres, una de les qüestions tractades sempre han estat les 
obres de l’Escola. 

Per posar en antecedents a tots aquells que potser no saben 
de què va este tema, direm que ja en l’any 2004, gràcies a les 
reiterades peticions per part de l’Associació de Pares i Mares, 
la Conselleria va incloure les obres de reforma de la part vella 
de l’Escola en el PLA CREAESCOLA. Este Pla era una mena de 
previsió, on s’incloïen totes aquelles actuacions en  Col·legis, 
tant de Reformes com de noves escoles, que Conselleria tenia 
previstes en un termini que finalitzava l’any 2010. 

És dir, totes les actuacions que estaven incloses en el PLA CREA 
ESCOLA se suposava que en l’any 2010 havien d’estar fetes. 
Bé, doncs, la nostra reforma estava en aquest PLA. 
Segons la documentació que consta en l’Ajuntament, ja el dia 15 
de juliol de 2004, l’arquitecte de Conselleria ALFONSO SERRA 
BONO, informe de les característiques tècniques de la parcel·la 
de l’actual Col·legi a fi d’ubicar en la mateixa, un edifici de nova 
construcció que albergue tres unitats d’infantil.

El 13 de setembre de 2006, l’empresa CIEGSA remet un 
escrit a l’Ajuntament sol·licitant documentació (característiques 
tècniques de la parcel·la i plànol de situació) per poder licitar 
la redacció del projecte de construcció de 3 aules d’infantil i 1 
gimnàs.

El 6 de novembre del mateix any, l’Ajuntament remet escrit 
a CIEGSA adjuntant un informe de l’arquitecte sobre les 
característiques tècniques de la parcel·la i el corresponent plànol 
de situació.


